



Kerong Wang

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Mergers and acquisitions
- Life sciences and healthcare
- Private equity and venture capital

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Kerong Wang focuses her practice on corporate matters, intellectual property, and life sciences and healthcare. Her experience includes intellectual property transactions, technology-related legal issues, and cross-border investments.

Prior to joining Han Kun, Ms. Wang worked with GMG Fund, where she was involved in a number of cross-border music copyright and content asset acquisition projects. Her work included intellectual property due diligence, ownership-chain verification, copyright compliance review, and the preparation of transaction documents. She also assisted with copyright enforcement matters and evidence preservation procedures.

Ms. Wang previously worked with Zhong Lun Law Firm, where she participated in infrastructure investment, construction, and concession projects, providing legal research and risk analysis support and assisting with dispute resolution matters.

Ms. Wang also worked with AllBright Law Offices, where she was involved in banking, mergers and acquisitions, and cross-border investment matters. Her experience included contract review, legal research, compliance analysis, and the preparation and translation of transaction documents.

In addition, Ms. Wang gained judicial experience at the Minhang District People's Court in Shanghai, where she assisted in civil proceedings and the preparation of legal documents.

EDUCATION

University of California, Berkeley, School of Law, LL.M., Law & Technology Certificate. China University of Political Science and Law, LL.B., B.Fin.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



王柯蓉

上海

业务领域

- 兼并和收购
- 生命科学与健康
- 私募股权和风险投资

工作经历

王柯蓉女士主要从事公司业务、知识产权及生命科学医疗相关法律事务，重点关注科技创新、知识产权保护及跨境投资等领域的法律问题。

加入汉坤律师事务所前，王女士曾在 **GMG FUND** 从事法律相关工作，参与多项跨境音乐版权及内容资产收购项目，负责知识产权尽职调查、权属链核查、版权合规审查以及交易文件起草等工作，并参与知识产权维权项目的证据固定工作。

王女士曾在北京市中伦（上海）律师事务所参与基础设施投资、建设工程及特许经营项目相关法律服务工作，为客户提供法律研究与风险分析支持，并参与仲裁及争议解决项目。

王女士亦曾在上海市锦天城律师事务所参与银行、并购及跨境投资项目，协助开展合同审查、法律研究、合规分析及交易文件起草等工作。

此外，王律女士曾于上海市闵行区人民法院参与民商事案件审理辅助工作，协助法律文书起草及案件管理工作。

教育背景

王柯蓉女士毕业于加利福尼亚大学伯克利分校法学院，获法律硕士(LL.M.)学位，并完成 **Law & Technology Certificate** 项目。此前毕业于中国政法大学，获法学学士及金融学学士学位。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格

工作语言

中文、英文